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فوتبال خبر

واکنش جهانبخش به شایعه 
جدایی از برایتون

مهاجم ایرانــی برایتون می گوید فعــلا با این تیم  �
قرارداد دارد اما ممکن است یک سری اتفاق رخ دهد 
و بر همین اساس هنوز نمی داند فصل آینده در کدام 
تیم خواهد بود. علیرضا جهانبخــش، بازیکن ایرانی 
برایتون، پس از بازگشــت به تیم ملــی بعد از حدود 
دو ســال گفت: زمانی که از تیم ملی دور بودم، سعی 
کردم انرژی مثبت به بازیکنان بفرستم. دائما در تماس 
بودیم. این نسل از بازیکنان، از بهترین های فوتبال ایران 
هســتند. بازیکنان داخل و خارج از ایران، فوق العاده 
بااستعداد هستند. برای خودم راحت نبود که این همه 
مدت از تیم ملی دور باشم. همیشه به این اعتقاد دارم 
که تیم ملی به  هیچ کســی تعلق ندارد. هر کســی که 
مســئولیت را بر عهده می گیرد، باید تمام تلاش خود 
را بکند که تیم ملی موفق شود. هر وقت در تیم ملی 
بودم، تلاش کردم تأثیرگذار باشم. بازیکن تیم ملی در 
ادامه گفت: ما همیشــه انرژی مثبــت و دعای مردم 
را حس کردیم. بشــخصه فکر می کنم فوتبال باعث 
اتحاد ملی می شــود. حمایت ها و امکانات مناســب 
برای موفقیت تیم ملی در مســابقات مختلف، بسیار 
مهم اســت. ما در این مســابقات به پیروزی در تمام 
بازی ها احتیاج داریم. او افزود: امکانات مناســبی در 
این اردو وجود دارد. بازیکنان بســیار با انرژی هستند. 
تقریبا بازیکنان همســن هستند و انرژی خوبی به تیم 
ملی منتقل شده است. ترکیب فعلی و کادر فنی باعث 
افزایش آمادگی روحی و روانی تیم ملی شــده است. 
جهانبخش درباره حضور باقری و هاشــمیان در کادر 
فنی تیم ملــی گفت: در کودکی، باقری و هاشــمیان 
را به عنوان الگو می دیدم. حضــور این دو نفر در کنار 
تیم ملی با کوله باری از تجربه، بســیار مثبت است. با 
بازیکنــان که صحبت می کنیم، حضــور این دو نفر از 
نظر تجربه و شــخصیتی در کنار تیم ملی مؤثر است. 
این عزیزان در مسابقات بزرگ تری بوده اند و می توانند 
روی بازیکنان کم تجربه تر تأثیر بگذارند. او درباره تعدد 
وجــود بازیکن در خط حمله تیم ملــی که باعث به 
دردسر افتادن کادر فنی می شود، گفت: این یک دردسر 
شیرین برای کادر فنی اســت. شما درباره خط حمله 
صحبت کردید اما در همه خطوط بازیکنان باکیفیتی 
وجود دارد که قطعا می توانند به تیم ملی کمک کنند. 
این رقابت به بهترشــدن تیم ملی کمک می کند. کادر 
فنی نســبت به هر بــازی تدابیری خواهند داشــت و 
می توانند از بایکنان مختلف استفاده کنند. این رقابت 
برای من شیرین است. این موضوع کاملا مثبت است. 
نکته جالب این است که در کنار این رقابت، یک رفاقت 
خوب هم بین بازیکنان وجود دارد و جالب اســت. در 
بیرون از زمین مســابقه، اتحاد و همدلی وجود دارد. 
جهانبخش درباره فصل آینده مســابقات باشــگاهی 
گفت: همیشه ســعی کردم درباره این ماجرا محتاط 
باشــم. درحال حاضر با برایتون قرارداد دارم و بعد از 
تعطیلات به تمرینــات پیش فصل برمی گردم. ممکن 
اســت اتفاقی بیفتد. هنوز مشخص نیست چه شکل 
خواهــد بــود. الان نمی توان بگویم فصــل بعد کجا 
هستم اما تصمیمی می گیرم که به فوتبالم کمک کند.

آلگری قراردادش را با یوونتوس 
امضا کرد

ســرمربی پیشــین یوونتــوس بــار دیگــر هدایت  �
راه راه پوشــان توریــن را برعهــده گرفــت. بــه گزارش 
تسنیم، باشگاه یوونتوس بعدازظهر دیروز (جمعه) به 
همکاری اش با آندره آ پیرلو پایان داد و این مربی ایتالیایی 
را پــس از تنهــا یک فصل حضــور روی نیمکت بانوی 
پیر، اخراج کرد. گفته می شــود سرمربی بعدی این تیم 
ماسیمیلیانو آلگری خواهد بود، کسی که بین سال های 
۲۰۱۵ تا ۲۰۱۹ هدایت راه راه پوشــان توریــن را برعهده 
داشــت. فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی و 
کارشناس نقل وانتقالات اروپا خبر داد، آلگری قراردادش 
را با باشــگاه یوونتوس امضا کرده است و تا سال ۲۰۲۵ 
هدایت بانوی پیر را برعهده خواهد داشت. طبق ادعای 
رومانو، این مربی ایتالیایی قرار اســت در این تیم سالانه 
دســتمزد ۹ میلیون یورویی دریافت کنــد. رومانو مدعی 
شــده آلگری تصمیم گرفته است، به یوونتوس بازگردد 
و دیگر منتظر پیشــنهادی از جانب رئال مادرید نباشد.  
ماســیمیلیانو آلگری که در تابســتان ۲۰۱۹ پس از عدم 
توافق برای ادامه همکاری با سران باشگاه یوونتوس، به 
حضور پنج ساله اش روی نیمکت این تیم ایتالیایی پایان 
 ،A داد، در این مدت این تیم را به پنج قهرمانی در سری
چهار قهرمانی در جام حذفــی ایتالیا و دو قهرمانی در 
سوپرجام ایتالیا رساند. او همچنین بانوی پیر را دو بار به 

فینال لیگ قهرمانان اروپا رساند. 

قیاسی:
 هدفم کسب مدال المپیک است

نماینــده وزن ۶۵ کیلوگــرم کشــتی آزاد ایران  �
در المپیک توکیو پس از پیــروزی در انتخابی تیم 
ملی گفت: با کشتی هایی که از امیرمحمد یزدانی 
دیده بــودم، می دانســتم که در مبــارزه انتخابی 
به برد می رســم. مرتضی قیاســی در گفت وگو با 
ایســنا، درباره برتری مقابــل امیرمحمد یزدانی و 
رســیدن به دوبنــده وزن ۶۵ کیلوگــرم تیم ملی 
کشــتی آزاد در المپیک توکیــو، اظهار کرد: خدا را 
شکر کشــتی خوبی گرفتم و توانستم برنامه هایی 
که مد نظر داشــتم را به خوبی پیــاده کنم. در این 
مدت تمرینات بســیار خوبــی را در اردوهای تیم 
ملی زیر نظر کادر فنی پشت ســر گذاشــتم و تمام 
شــرایط اردو عالی و در حد المپیک بود. شــرایط 
بدنی ام برای حضور در ایــن مبارزه عالی بود و از 
اینکه توانســتم مزد زحماتم را بگیرم و به برتری 
برســم خوشــحالم. دارنده مدال برنز آسیا افزود: 
خدا را شکر توانســتم از این فرصت استفاده کنم. 
از کادر فنــی تیم ملی که این شــرایط را به وجود 
آورد و این فرصت را در اختیار ما گذاشــت که در 
مبارزه انتخابی کشــتی بگیریم، تشــکر می کنم. از 
آقای دبیر، رئیس فدراســیون کشتی نیز به خاطر 
زحمات و تلاش هــای زیادی کــه دارد، قدردانی 
می کنم. خدا را شکر همه چیز دست به دست هم 
داد که المپیکی شــوم. او با تأکید بر اینکه هدفش 
تنها کســب پیروزی برابر یزدانی بوده است، گفت: 
مدتی پیــش یزدانی به گزینشــی المپیک رفت و 
من هم در آســیایی کشــتی گرفتم. بعــد از آنکه 
فهمیدیــم کادر فنی قصــد دارد انتخابی میان ما 
برگزار کند، بــا برنامه جلو رفتــم و المپیکی فکر 
کردم. هدفم در این مبارزه فقط برد بود تا صاحب 
دوبنده تیم ملی شوم. قیاسی درباره شرایط بدنی 
نامناسب امیرمحمد یزدانی در این مبارزه گفت: با 
کشتی هایی که از امیرمحمد دیده بودم و با توجه 
به شــرایط بدنی خوبی که داشتم، نتیجه خودم را 
پیروزی می دیدم. کم کاری نکردم و به آنچه هدفم 
بود رســیدم. آزادکار وزن ۶۵ کیلوگرم ایران درباره 
هدفش از حضور در میدان ســخت المپیک توکیو 
خاطرنشان کرد: امیدوارم نماینده شایسته ای برای 
کشــتی ایــران در المپیک باشــم. مطمئنا از جان 
مایه می گذارم تا با کســب مدال، مردم عزیزمان را 
خوشحال کنم. قطعا کار سختی در پیش دارم اما 
در فرصت باقی مانده تا المپیک با کمک کادر فنی 
تیم ملی حریفانــم را در المپیک آنالیز می کنیم تا 
با بیشــترین شناخت به میدان بروم. هیچ ترسی از 
حریفان ندارم و هدفم کسب مدال المپیک است.

بند فسخ ۶۰ میلیون یورویی 
طارمی فعال می شود؟

به گزارش فوتبال ۳۶۰، تابستان سال گذشته بود  �
کــه مهدی طارمی بــا قراردادی چهارســاله به تیم 
پورتو پرتغال پیوســت. مهاجم تیم ملی ایران که در 
فصل قبلی آن، با درخشــش کم نظیر در ریوآوه تنها 
به خاطر تعداد بازی بیشــتر آقای گل نشد، در نهایت 
راهی پورتو شــد و توانســت همراه این تیم روزهای 
موفقــی را پشت ســر بگــذارد. او در ایــن فصــل از 
مسابقات لیگ برتر پرتغال، یکی از کلیدی ترین نفرات 
تیمــش بــود و ۱۶ گل و ۱۱ پاس گل بــه نامش ثبت 
شد. این آمار و عملکرد خیره کننده طارمی در ترکیب 
پورتو در فصل اخیر باعث شــده تــا حالا این بازیکن 
مورد توجه باشگاه های بزرگ اروپایی از جمله تیمی 

از لیگ انگلیس قرار بگیرد.
ایــن خبری اســت کــه روزنامه اوژوگــو پرتغال 
درخصــوص ایــن بازیکن مطــرح نوشــت و عنوان 
کــرد احتمــال جدایــی طارمــی از پورتو بــا وجود 
قراردادداشــتن این بازیکن وجود دارد. بنابر گزارش 
ایــن روزنامه، طارمی مورد توجه یک باشــگاه بزرگ 
انگلیســی قرار گرفته اســت اما با توجــه به اینکه 
قــرارداد این بازیکن بــا پورتو تا ژوئــن ۲۰۲۴ معتبر 
اســت، احتمال دارد این باشــگاه برای جــذب او از 
فعال کــردن بند فســخ ۶۰ میلیون یورویی  طارمی در 
پورتو استفاده کند. موضوعی که به تیم های خواهان 
او اجــازه می دهد در قبال پرداخــت این رقم بتوانند 
با قرارداد جدیدی نســبت به جــذب او اقدام کنند. 
در ایــن میان اگرچه روزنامه پرتغالی اســمی از تیم 
خواهــان طارمی نبرده اســت اما به نظر می رســد 
تیمی که خواهان جذب طارمی است، تاتنهام است. 
ایــن تیم بعــد از جدایی هری کین، بــرای خرید یک 
مهاجم طراز اول تلاش می کند و توانایی پرداخت بند 
ســنگین قرارداد طارمی را هــم دارد. مهدی طارمی 
ایــن روزها به همراه تیم ملی ایــران در اردوی کیش 
به ســر می برد. او که تا چند روز دیگر باید همراه تیم 
ملی در مســابقات مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
شرکت کند، در واکنش به احتمال جدایی اش از پورتو 
گفت: «من در پورتو خیلی خوشحال هستم و در آنجا 
جا افتادم. اگر پیشنهادی به باشــگاه ارائه شود دیگر 
تصمیمش با آنهاست چون من با باشگاه قرارداد دارم 
و بایــد ببینیم در آینده چه می شــود». او درخصوص 
اینکه خودش تمایل به حضور در چه تیمی دارد هم 
گفــت: «از موقعی که به ایران آمده ام تمام تمرکزم را 
روی تیم ملی گذاشتم تا عملکرد خوبی داشته باشم و 
به مرحله بعدی صعود کنیم و به همین خاطر خیلی 
اخبار را دنبال نکرده ام اما به هر حال می دانم تیم هایی 
هستند که مهاجم ندارند ولی من دوست دارم جایی 
بــروم که بتوانم بــازی کنم. با این حــال همه چیز به 

تصمیم باشگاه پورتو بستگی دارد».

برنامه

شنبه ۸ خرداد
تراکتور- ماشین سازی ۱۹:۰۰

سایپا- فولاد ۱۹:۴۰
منچسترسیتی- چلسی ۲۳:۳۰

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک چمستان-  عین الهتاریخ انتشار نوبت اول.. ۱۴۰۰٫۰۲٫۲۵ تاریخ انتشار نوبت دوم. ۱۴۰۰٫۰۳٫۰۸مراجعه متضرر به دادگاه نیست. م الف ۱۹۹۱۲۰۵۹به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور ســند مالکیت مانع از حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه و رســید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی انتشــار اولین آگهی و درروستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و در روســتاها رای هیات الصادق تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ آئیین نامه مربوطه این اگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه و محلی/کثیرالانتشــار در شــهرها منتشر گردیده است لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ از ....۲از اصلی واقع در قریه شــیرکلا بخش...۱...خریداری شــده از آقای /خانم...مســعوده مستوفی مالک رسمی محرز ....نســبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی / به مساحت .....۴۸۰٫۱۶متر مربع به شماره پلاک ...۴۸۹....فرعی در واحد ثبتی ....چمســتان....... تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای/خانم...علیرضا عزیزی ....فرزند..محمدرضا شماره ۱۳۹۹۶۰۳۱۰۰۱۳۰۲۲۷۲۳مورخ ۱۳۹۹٫۱۱٫۲۹هیات قانون تعیین تکلیف .....موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر  نظر به دســتور مواد۱و۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و برابر رای 

درست در روزهایی که ســالگرد قرارداد تاریخی 
فدراســیون فوتبال ایران با مارک ویلموتس بلژیکی 
از راه رســیده اســت، یکی از معدود اتفاقات خوبی 
کــه او در تیم ملــی ایران رقــم زد، «به درد نخور» از 
آب درآمده اســت! مارک ویلموتس کــه با امضای 
قرارداد مهدی تاج به عنوان ســرمربی ایران انتخاب 
شــد، کارنامه موفقی از خود بر جا نگذاشــت. او در 
چهار بازی مرحله رفــت انتخابی جام جهانی با دو 
برد و دو شکســت به کارش پایان داد تا ایران، پیش 
از برگــزاری بازی های دور برگشــت با شــش امتیاز 
در رده ســوم گروه انتخابی جــام جهانی در منطقه 
آســیا قرار بگیرد. ویلموتس بعد از ثبــت این نتایج 
بد، از ایران رفت و بعد با درخواســتی محیرالعقول 
وضعیت فوتبال ایران را بغرنج کرد. او از فدراسیون 
فوتبال ایران به فیفا شــکایت کــرده و در پی گرفتن 
غرامت ۶٫۵میلیون یورویی اش است. فیفا رأی اولیه 
را به ســود این مربی صــادر کرده ولی فدراســیون 
فوتبال ایران با کشــاندن ایــن پرونده به دادگاه عالی 
ورزش، امیــد دارد از پرداخت این غرامت ســنگین 
بگریزد. البته که نتیجه نگرفتن به عنوان ســرمربی و 
شــکایت برای دریافت غرامت سنگین، تنها ضربات 
مهلــک ویلموتــس بر پیکــر فوتبال ایران نیســت؛ 
چــون با قهــر او در زمانــی که روی نیمکــت ایران 
می نشســت، فدراســیون مجبور بــه قرض گرفتن از 
شســتا شد و بعدها هم شستا با شــکایت به دادگاه، 
ســاختمان فدراســیون فوتبال را به دلیل نپرداختن 
قرضش، صاحب شد. باور اینکه تمامی این اتفاقات 

را یک مربی بــا یک قرارداد 
امضای  کــه  بحث برانگیــز 
مهدی تاج پایش نشسته، بر 
سر فوتبال ایران آورده باشد، 
کمی عجیب اســت ولی در 
واقعیــت چنین شــده و اگر 
هم در ادامــه، دادگاه عالی 
تأییــد  را  فیفــا  رأی  ورزش 
فوتبال  ورشکستگی  که  کند 
ایران امــری طبیعی خواهد 

بود.
در  ویلموتس  کــه  البته 

معــدود حرکات مثبتش در تیم ملی ایران یک اقدام 
خاطره انگیــز را رقــم زد؛ او در روزی خــاص برای 
فوتبال ایران که با ورود تماشــاگران زن به ورزشگاه 
آزادی همراه بود، توانست به همراه ملی پوشان، ۱۴ 
گل به کامبوج بخت برگشته بزند و یکی از دیدارهای 
پرگل تاریخ تیم ملــی فوتبال ایران را به نام خودش 
ثبت کند. ویلموتس که از آن نتیجه به عنوان یکی از 
خاطره انگیزترین دوران حرفه ای اش یاد می کند، امید 
زیادی داشــت این برد پرگل در مســیر رساندن ایران 
به جام جهانی مفید باشــد. این اتفاق می توانســت 
رخ دهد ولی اقدام عجیب تر کره شــمالی، حالا کاری 
کــرده که تنها میــراث مثبت ویلموتــس در فوتبال 
ایــران هم بــه کار نیاید! ماجرا از این قرار اســت که 
کره شــمالی رســما اعلام کرده بــرای جلوگیری از 
شــیوع ویروس کرونا از ادامــه رقابت های انتخابی 

جــام جهانــی در منطقــه 
آسیا کناره گیری می کند. این 
مــورد تا به اینجا مشــکلی 
ولی  نمــی آورد  وجــود  به 
در عمل وضعیــت را برای 
صعود ایران به جام جهانی 
سخت تر کرده است. قبل از 
توضیح بیشــتر در این زمینه 
باید به این نکته اشــاره کرد 
که تیم هــای اول گروه های 
جام  انتخابــی  هشــت گانه 
مرحله  به  مستقیما  جهانی 
بعــدی صعود می کنند. قرار شــده بود به غیر از این 
هشــت تیم، چهار تیم برتر گروه های مختلف هم به 
مرحلــه بعد صعود کنند. ایران امید زیادی داشــت 
بــا توجه به تفاضــل گل بالا در گروه ســوم، حداقل 
به عنوان یکی از تیم های برتر دوم شــانس داشــته 
باشــد ولی با اقدام کره شمالی، این تفاضل گل دیگر 
بــه دردی نمی خــورد! فیفا اعلام کــرده با توجه به 
انصراف تیم کره شمالی، حالا نتیجه تمامی تیم های 
پنجــم گروه هــای مختلــف را حذف می کنــد و آن 
وقت با توجه به موارد به دســت آمده چهار تیم برتر 
را انتخاب می کند. پرواضح اســت کــه در این میان، 
بیشــترین ضرر را تیم ملی ایران می کند که با ۱۴ گل، 
کامبوج قعرنشــینِ فعلی گروه سوم را شکست داده 
است. حالا عملا آن ۱۴ گلی که تیم مارک ویلموتس 
وارد دروازه کامبوج کرده بی اثر شــده است و به درد 

فوتبال ایران نمی خورد! با حســابی سرانگشــتی، الان 
این طور به نظر می رسد که تیم ملی ایران برای رسیدن 
به مرحلــه دوم انتخابی، چاره ای به غیر از اول شــدن 
در گروهــش ندارد. البته که این مــورد هم چندان امر 
تازه ای نیست؛ چون پیش از کناره گیری کره شمالی هم 
ایران اگر می خواســت بدون حرف و حدیث، امیدهایش 
برای رســیدن به جام جهانی زنده بماند، باید هر چهار 
دیدار پیش رو را می برد و به عنوان صدرنشــین صعود 
می کــرد. روی کاغذ، بازی ایران با تیم های هنگ کنگ و 
کامبوج چندان دردسرساز نیست ولی دو تقابل حساس 
بــا بحرین و عراق سرنوشــت را مشــخص می کند. دو 
دیداری که روی کاغذ چندان برای شاگردان اسکوچیچ 
سخت نیســت ولی در زمین می تواند مشکل ساز شود. 
بحرینی ها با توجه به لابی خوبی که در کنفدراســیون 
فوتبال آسیا کرده اند، توانســته اند میزبانی متمرکز دور 
برگشــت گروه ســوم را بگیرند. به این معنی که ایران 
دوباره باید در خاک بحرین با رقیبی دیدار کند که بازی 
رفت را به آن باخته اســت. بعــد از بحرین هم نوبت 

به عراق، صدرنشین فعلی گروه 
سوم می رسد. این دیدار از بازی 
مقابــل بحریــن هم ســخت تر 
اســت، چــون عــراق به خوبی 
می داند بسته به فعل وانفعالاتی 
حتی با یک مساوی از ایران هم 
رسیدن  برای  شانسش  می تواند 
بــه مرحله بعــدی انتخابی را 

زنده نگه دارد.

بازی های  برای  ایران  زنان  تکواندوی 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو یک نماینده بیشتر 
المپیک  بازی های  مثل  درست  ندارد؛ 
کیمیا علیزاده در وزن  که  قبلی. جایی 
منهــای ۵۷ کیلوگرم بــرای این تیم 
روی شــیاپ چانگ رفت و آن حرکت 
تاریخی را رقم زد. حالا بعد از مهاجرت 
فوق ســتاره تیم ملی تکواندوی زنان، 
ناهید کیانی توانســته جــای او را پر 
کنــد. نایب قهرمان تکواندوی آســیا 
انتخابی  رقابت هــای  در  چندی پیش 
المپیک آســیا موفق شــد با راهیابی 
را  المپیک پیش رو  به فینال، ســهمیه 
به دســت آورد و اهالی این رشته را 
او دقایقی هم کلام  با  ســورپرایز کند. 
این  اوضاع و احــوال  از  تــا  شــدیم 

روزهایش بگوید.

 خانم کیانی شما در رقابت های  �
همه  برخــلاف  المپیک  انتخابــی 
ورزش  و  شدید  ظاهر  پیش بینی ها 
بانوان را واقعا غافلگیر کردید. چه 
شد که توانســتید این کار بزرگ را 

انجام بدهید؟
بــا توجه به اینکه مــن وزنم را تغییــر داده بودم، 
کســی به من اطمینان نداشــت که سهمیه المپیک را 
بگیرم. همه نگاه ها ســمت مهلا مؤمن زاده بود. به جز 
خودم و مسئولان کادر فنی، هیچ کارشناسی امیدی به 
المپیکی شدن من نداشــت. بقیه می گفتند اگر من در 
انتخابی آسیا شــرکت کنم، قطعا می بازم. با توجه به 
شرایط بحرانی کرونا و تعویق المپیک، همه مسابقات 
نزدیک به یک ســال تعطیل بود تا اینکه ما اسفندماه 
سال گذشته به تورنمنت ترکیه رفتیم. در این رقابت ها 
من با نفر دوم رنکینگ دنیا که سه دوره قهرمان جهان 
شــده بود، مبارزه کردم و توانســتم شکستش بدهم. 
آنجا بود که به این خودباوری رســیدم که می توانم در 
وزن منهــای ۵۷ کیلوگرم موفق باشــم و حتی بهتر از 
وزن قبلی ام نتیجه بگیرم. ســرعتی که من در این وزن 
دارم خیلــی بالاتر از وزن منهای ۴۹ کیلوگرم اســت و 
می توانم رقبایم را غافلگیر کنــم. با عملکردی که در 
تورنمنت ترکیه داشتم، توانستم اعتماد کادر فنی را به 
خودم جلب کنم و به عنــوان نماینده وزن منهای ۵۷ 
کیلوگرم به مسابقات انتخابی المپیک اعزام شوم. من 
واقعا در یک رقابت تنگاتنگ با هم تیمی هایم توانستم 
نفر اول این وزن شوم. از شش بازیکنی که در تیم ملی 
حضور دارند، سه، چهار نفر، تکواندوکاران ۵۷ کیلویی 
هســتند. کسانی هستند که ســال ها دارند در این وزن 
مبــارزه می کنند. زمانی که تصمیم بر این شــد من به 
مسابقات انتخابی اعزام شوم، خودم را دیگر المپیکی 
می دانســتم. این قدر مطمئن از رفتن به المپیک حرف 

می زدم که همه تعجب می کردند. مدام می نشســتم 
و فیلم های حریفان را در المپیک ها می دیدم. دیگران 
به من می گفتند تو مگر ســهمیه را گرفته ای که داری 
بــه المپیک فکــر می کنی. من هم در جــواب به آنها 
می گفتم، من مسافر توکیو هستم. خوشحالم به باوری 

که داشتم، رسیدم.
  فکر می کنم ســخت ترین مبارزه ای که در این  �

مسابقات داشتید، بازی با نماینده تایلند بود؟
بلــه بازی دوم مــن با تکوانــدوکار تایلنــدی بود. 
او ســال ۲۰۱۹ قهرمان جهان شــده بــود. در المپیک 
قبلی هــم با کیمیا علیــزاده پای مدال بــازی کرد اما 
کیمیا شکســتش داد. من قبلا یک بــار با این بازیکن در 
بازی های دانشــجویان جهان ســال ۲۰۱۷ مبارزه کرده 
بودم که خوشبختانه توانسته بودم او را ببرم. به هر حال 
شــناختی که ما از این بازیکن داشتیم، باعث شد بازی 
او را خیلی خوب آنالیز کنیم. خیلی ها وقتی می دیدند 
که این بازیکن قهرمان دنیا شده و المپیک رفته، شانس 
پیروزی من را مقابل او صفر می دیدند اما من چون قبلا 
او را برده بودم خودم را برتر میدان می دیدم. همان قدر 
کــه دیگران نگــران بازی مــا دوتا بودند، ایــن بازیکن 
۱۰ برابر من اســترس این دیدار را داشــت. البته این را 
هــم بگویم که بازی آخرم هــم در مرحله نیمه نهایی 
حساســیت خودش را داشت. من با نماینده اردن بازی 
کردم. او تازه به رده جوانان آمده بود. بازیکن بســته ای 
بود و اصلا امتیاز نمی داد. من هم بازیکنی هســتم که 
اشــتیاق امتیازگرفتن دارم. نمی توانــم اصلا صبر کنم. 

همین موضوع داشت من را به هم می ریخت و باعث 
شد مبارزه مان جنجالی شود. بازی وقتی آرام آرام پیش 
مــی رود و امتیازی رد و بدل نمی شــود، یک جایی کار 
دست آدم می دهد و غافلگیر می شوی؛ اما خدا را شکر 
توانستم این بازیکن را غافلگیر کنم و در یک لحظه از او 
امتیاز ســر بگیرم. شاید اگر آن امتیاز را از او نمی گرفتم، 

نتیجه بازی جور دیگری تمام می شد.
 کیمیا علیزاده بعد از اینکه سهمیه را گرفتید، چه  �

واکنشی داشت؟
کیمیا دوســت قدیمی من اســت. او بعد از کسب 
ســهمیه بلافاصلــه به من پیــام تبریــک داد و از این 
موضوع خیلی خوشــحال شد. کیمیا تا ابد دوست من 

می ماند.
 نماینــده وزن منهــای ۵۷ کیلوگــرم تیم ملی  �

تکواندوی بانوان ایــران در بازی های المپیک قبلی 
کیمیــا علیزاده بود که با مدال آوری اش دســت به 
کار بزرگی زد. بعــد از مهاجرت کیمیا جای خالی او 
به شــدت در این تیم احساس می شد و همه انتظار 
این را داشتند که باز هم یک بازیکن فوق ستاره جای 
او را بگیرد. این فشارهای روانی در طول این مدت 

شما را اذیت نکرد؟
بلــه همین طور اســت که می گویید. واقعا فشــار 
روانی زیــادی در طول ایــن مدت رویم بــود. گرفتن 
ســهمیه المپیک به مراتب کار دشــوارتری از کســب 
مدال در المپیک است. در المپیک یا مدال می گیری یا 
نمی گیری اما اینجا بحث رفتن و نرفتن مطرح اســت. 

اگر به انتظار مردم هم کاری نداشته 
باشی، بازیکن بشــخصه بار سنگینی 
روی دوشــش حس می کند. کسانی 
که از طریق رنکینگ سهمیه المپیک 
را می گیرنــد، طــی یک بــازه زمانی 
دو ساله مسابقه می دهند و در نهایت 
ســهمیه به آنها تعلق می گیرند. اگر 
در یک مســابقه نتیجــه نگیرند، در 
مســابقه بعدی جبــران می کنند اما 
ما چون جایی در رنکینگ نداشــتیم، 
فقط یــک فرصت داشــتیم و آن هم 
مســابقات قاره ای بــود. در یک روز 
باید تکلیف همه چیز روشــن می شد. 
فشــارها وقتی روی من بیشتر شد که 
مهلا باخت و سهمیه نگرفت؛ چراکه 
آن لحظــه فقط نگاه ها بــه من بود. 
به هر حــال تکواندوی زنــان ایران در 
این چند ســال اخیر روند رو به رشدی 
داشــته و اگــر مــن هم ســهمیه را 
نمی گرفتــم، مثل این بــود که داریم 
پله ها را برعکــس پایین می آییم؛ اما 
من به همه این انتظارها به عنوان یک 
فرصت نگاه کردم تــا بتوانم بهترین 

بهره را از آن ببرم.
 دوست دارید درباره مهلا مؤمن زاده هم صحبت  �

کنید؟
مهلا یکی از صمیمی ترین دوســت های من در تیم 
اســت و از صمیم قلب دوســتش دارد. باورم نمی شد 
که ســهمیه نگیرد و شکست بخورد. اگر باخت خودم 
را در مســابقات انتخابی یک درصــد می دیدم، درباره 
مهــلا پیش بینی ام صفر بــود. مهلا یکــی از فنی ترین 
بازیکن ها در ایران و دنیاســت. به نظر من اگر او بتواند 
روی دانشــش کار کند و استرسش را کنترل کند، هیچ 
بازیکنــی نمی تواند ادعا کند که از مهلا فنی تر اســت. 
واقعــا او اینجا بدشانســی آورد و بازی از دســتش در 
رفت. این اتفاق ممکن اســت برای هر کسی رخ بدهد. 
مهلا فعلا ۱۸ ســال دارد و حداقل می تواند دو المپیک 
دیگــر را تجربه کند. او با وجود ســن کمش توانســته 
نایب قهرمــان جهــان بشــود. این باخــت هیچ چیز از 
ارزش های مهلا را کم نمی کند. از منتقدان می خواهم 

با نقدهای غیرمنطقی شان آینده او را خراب نکنند.
 می توانیم امیدوار باشیم که ناهید کیانی خاطره  �

خوب المپیک ریو را که کیمیا علیزاده به وجود آورد، 
برای ورزش زنان ایران تکرار کند؟

من تمــام تلاشــم را می کنم که این اتفــاق بیفتد. 
از امــروز اردوهای تیم ملی دوباره شــروع می شــود. 
من یک لیســت برای خودم نوشــتم که از امروز تا روز 
مســابقه ام در المپیک توکیو باید چــه کارهایی انجام 
بدهم. اگر طبق برنامــه پیش بروم، به خیلی از چیزها 

که می خواهم می رسم.

مرحله مقدماتی ســومین دوره رقابت های لیــگ ملت های والیبال در 
بخــش مردان دیروز به میزبانی ایتالیا آغاز شــد و تیم ملــی والیبال ایران 
در اولین دیدارش، در حالی که ســعید معروف را به دلیل ســرماخوردگی 
در اختیار نداشــت، برابر ژاپن با نتیجه ۳ بر صفر شکست خورد. ولادیمیر 
آلکنو، علی شــفیعی، سرعتی زن تیم ملی را در لیســت ۱۴نفره جایگزین 
ســعید معروف کرد. محمد موسوی، میلاد عبادی پور، محمدطاهر وادی، 
علی اصغــر مجرد، امیر غفور و محمدرضا حضرت پور یاران شــروع کننده 
بازی برای تیم ملی ایران بودند. شاگردان آلکنو در روزی که چندان پرقدرت 
نشــان ندادند، ست اول را با نتیجه ۲۵ بر ۱۹ واگذار کردند. در شرایطی که 

به نظر می رسید ایران در ست دوم پرقدرت تر ظاهر شود، این ژاپنی ها بودند 
که با انســجام بیشتر موفق از زمین خارج شــدند و ست دوم را هم ۲۵ بر 
۲۲ برنده شدند. شاید ست سوم می توانست ایران را به بازی برگرداند ولی 
چند اشــتباه در ثانیه های پایانی، ایــران را در حالی که از رقیب پیش افتاده 
بود، غافلگیر کرد و باعث شــد تا ست سوم هم ۲۶ بر ۲۴ به سود ژاپنی ها 
به پایان برســد. بعد از شکســت در بازی نخســت، تیم ملی والیبال ایران 
امروز در دومین بازی خود از ساعت ۱۴:۳۰ مقابل تیم ملی روسیه قدرتمند 
صف آرایی خواهد کرد. فرانســه، بلغارســتان، آلمان، استرالیا، ایران، ژاپن، 
صربســتان، اسلوونی، هلند، روسیه، آمریکا، کانادا، ایتالیا، لهستان، آرژانتین 

و برزیل ۱۶ تیم حاضر در مســابقات هستند. تیم های فرانسه، ایران، ایتالیا، 
آرژانتین، چین، برزیل، روســیه، لهستان، صربستان، آمریکا، آلمان و ژاپن ۱۲ 
تیم اصلی و ثابت برای هفت ســال در گروه مردان لیگ ملت های والیبال 
هستند. تیم ملی چین به دلیل مسائل مالی از حضور در مسابقات انصراف 
داد تا تیم هلند جایگزین این تیم شــود. تیم ملی اسلوونی نیز با قهرمانی 
در چلنجرکاپ جایگزین تیم ملی پرتغال شد که در سال ۲۰۱۹ از مسابقات 
ســقوط کرد. تیم ملی روســیه، مدافع عنوان قهرمانی در سال های ۲۰۱۸ 
و ۲۰۱۹ به ترتیب با شکســت تیم های فرانســه و آمریکا جام قهرمانی را 

بالای سر برد.

ایران – روسیه؛ دومین بازى والیبال ایران در لیگ ملت ها

این قدر مطمئن از رفتن به المپیک حرف می زدم که همه تعجب می کردند

ناهید کیانی: کیمیا علیزاده بلافاصله پیام داد و تبریک گفت

تنها میراث ویلموتس هم دود مى شود!


